
                               
ŠKOLSKÁ RADA 10. 9. 2019 

Při ZŠ Švehlova 
 
 
Přítomni:    Alžběta Suchanová,  Soňa Koutníková,  Renata Kuková, Lenka 
Holubcová, Jiří Komrska, Martin Sekal 
 
Host: Eva Čuříková – ředitelka školy 
 
 
Program:      
Seznámení s novými členy ŠR 
Exkurze po škole 
 
 
                      
 
Školská rada má dva nové členy za zřizovatele – Martina Sekala a Jiřího 
Komrsku. 
Osobně je na půdě školy přivítala ředitelka ZŠ Švehlova Eva Čuříková. Členy 
ŠR seznámila s tím, jak škola funguje, které investice se podařily a na které se 
stále čeká (viz elektroinstalace, která je s ohledem na množství počítačů a 
elektronických zařízení v budově v kritickém stavu). 
 
Problamatická je situace se školním hřištěm – vybudováno s tím, že jej může 
využívat i veřejnost. Proto zůstává otevřené, což ale vede k tomu, že se v jeho 
okolí pohybují i nepřizpůsobivé osoby (bezdomovci, narkomani). Často bývá 
poničený povrch hřiště, přilehlá dráha nebo doskočiště (opravy pak financuje 
škola). 
 
Členové školské rady využili nabídku ředitelky školy prohlédnout si školu, 
třídy a učebny ( ocenili počítačovou učebnu se 30-ti počítači, virtuální tabuli, 
dílny vybavené novým nářadím, výtvarnou dílnu, kuchyň pro vaření žáků, 
hudební i zelenou učebnu nebo po rekonstrukci 2 zcela nové tělocvičny). 
 
 
Příští schůze školské rady bude v úterý 8. 10. 2019 v 16:30. 
 
 
 
V Praze  10. 9. 2019                          Zapsala Renata Kuková 

 


